
 

Sammanställning Processdag WIS 17/10 – 2021 i Lidköping 

Rekrytera och behålla! 

Medlemsutvecklingen (yngre-äldre och män-kvinnor) 

 -   Äldre män till 95% 
 -   Väldigt få kvinnor. En förbättring bör göras för att harmonisera med hur idrotten  
         utvecklats de senaste åren. 

Hur rekryterar vi medlemmar och till styrelserna idag? 

 -  Styrelsen rekryteras idag via valberedningen som är oerhört viktig för alla sällskap. 
 -  Till styrelsen går det oftast helt ok, men vissa arbetsgrupper svårt att bredda med stödmedlemmar. 
 -   Idrottscaféer, allsång, öppet hus, idrottsresor 
 -   Satsa på nya pensionärer som varit aktiva inom olika idrotter. 

Vilken är den enskilt största orsaker till att vi får nya medlemmar? 

- Tidningen och vissa i styrelserna som är bra värvningsproffs. 
- Personlig kontakt och en intressant verksamhet 
- Brev utskick till tänkbara nya medlemmar 
- Våra olika arrangemang 

Att behålla våra medlemmar? 

- Tidningen och cafékvällar 
- Medlemsresor och föredrag 
- Fortsätta med en bra bredd på sakerna som vi ordnar. 

Vilken är vår målgrupp idag? Bör den ev. breddas? 

- Idrottsintresserade samt påverkan av redan etablerade medlemmar 
- Vi bör finnas mer ute bland idrottsföreningarnas verksamhet för att få fler medlemmar. 
- Både yngre och äldre 
- 50/60+ 

Vill vi nå yngre? I så fall hur tänker vi i nya banor? 

- Viktigare att behålla de vi har just nu. På sikt skapa projekt som intresserar yngre.  
De är framtiden. 

- En svår utmaning som vissa inte vill lägga fokus på. 
- Vissa vill inte få in yngre. Eftersom de ofta vill förändra verksamheten i en annan riktning. 
- Aktiviteter med idrottsprofiler som lockar 
- Vi måste få in mer historik från 80 talet fram till idag. 
- Mindre pokaler och fysiska saker och mer berättelser och historier hur idrotten förändras 

övertid. 

 

 

 

 

 

 



Hur funkar vår tidning? Ev. förbättringsidéer? 

- Funkar mycket bra 

- Den är den enskilt viktigaste orsaken att medlemskapet varit ok även under pandemin. 
- Att alla sällskap skickar in bidrag till att hålla tidningen så levande som den är idag. 
- Finnas några längre reportage och bildcollage ur tidningen som lades ut på hemsidan som extra 

material. 

 

Samverkan! 

Hur samverkar vi med kommuner och RF-SISU idag? Nya idéer… 

- Vi samverkar bra med lärgrupper, öppet hus och föreläsningar som det är i dag. 

- Det är olika. Mycket beror på idrottskonsulentens intresse. 
- Kommun samverkan varierar och är personbundet. 

Hur är vår interna samverkan i våra sällskap idag? Nya idéer… 

- Vissa sällskap har samverkan medan vissa inte har någon samverkan alls. Det är bara 
gemensamma träffar som ordnas av WIS som är samverkan. 

- Frågetävlingen är ett bra exempel och skall fortsätta. 

Vilken samverkan finns det med våra granndistrikt? 

- Det har ordf. Roland G koll på. Sällskapen ingen kontakt. 
- Vissa idrottscaféer har genomförts 

Vilka samverkansformer bör vi utveckla i framtiden? 

- Gemensamma aktiviteter som föreläsare/workshops. SISU och kommunerna bör finnas i en 
samverkansgrupp för att stärka framtiden för vår verksamhet. 

- Mer träffar som denna. Efter pandemin måste vi hjälpas mer över gränserna. 
- Gemensamma utbildningar 

Hur jobbar vi med fonder, stiftelser och sponsorer idag? Finns det andra inkomster? 

- Ett antal företag sponsrar eller skänker priser vid olika arrangemang. 
- Fonder med mera försöker vi söka varje år som ligger nära oss geografiskt. 
- Låta sponsorerna vara medlemmar som i Vårgårda 

 

 

Digitalisering! 

Vad är ordet digitalisering för er? 

- Sprida info snabbt till våra medlemmar 
- Hemsida, mejl och snabbare möjligheter 
- Lagring, infosökning,  
- En förutsättning för att kommunicera idag. 

 

 

 



 

Vilka fördelar ser vi i framtiden med digitaliseringen? 

- Vi kan lagra stora mängder info som lätt kan nås ut till alla 
- Vi får in en annan målgrupp 
- Sparar pengar på snabbare info 
- Yngre blir intresserade av oss 
- Vi kan informera våra medlemmar var de än bor i landet 
- Vi borde erbjuda en övergångslösning för de datavana och de som inte är så långt fram. 

Vilka ev. nackdelar ser vi med digitaliseringen om vi tänker enbart framtid! 

- Utan en stark plattform som likt Idrottonline kan info och fakta försvinna i glappet  
med olika system. 

- Många har inte en dator eller använder den sällan i alla fall. 
- Vi kan tappa de äldre medlemmarna 
- Okunskap gör att vissa saker försvinner eller missas 
- Olika system och apparater som inte kuggar med varandra 

Har alla lokala sällskapen en datavana som utvecklar den dagliga verksamheten? 

- Bristfällig kunskap 
- Vi försöker se it kunskapen som en tillgång. Säger vi nej, så stannar vår utveckling. 
- Vi får ut info och kallelser till våra möten och träffar vilket bör vara grundkunskapen. 
- Den är lika ojämn som vädret på hösten. 
- Alla sällskapen bör få samma utbildning om hemsidan, att arrangera möten på teams och 

kanske ha en facebooksida levande 

Vilka sätt kommunicerar vi på idag? 

- Mail, hemsida, sms, Messenger, fysiska möten, brev och röksignaler 

Hur vill ni kommunicera i framtiden? 

- Mer med Facebook och Instagram för att nå yngre. En gradvis utveckling för att inte  
tappa för många av dagens medlemmar 

- Använda digitala möten som Teams, Zoom för att nå fler. Och spara miljön.  
När vi har fysiska träffar. Då har de lika hög kvalité som här i Lidköping. 

Hur säkerställer vi att skrifter, disketter, CD- skivor och USB –minnen är med i tiden? 

- Spara på starka plattformar eller system som kan nås av medlemmar eller allmänheten. 
- Externa hårddiskar och USB försöker vi ha uppdaterade. 

 

Skriv upp alla era aktivitetsförslag på väggen… 



 

 

 


